# VeryGood维绿谷「黄金十周年」抽奖活动条规

请在参与前仔细阅读以下条款。提交参赛罐盖即表示您同意本条规。

#### 1.活动资格

- 活动开放给全马来西亚18岁及以上消费者参与。
- 本活动仅面向公众消费者。VeryGood维绿谷环球(马)私人有限公司职员、代理商、经销商及其直系亲属不得参与。

# 2.参与方法

- 1. 购买任何VeryGood维绿谷产品,并收集原装产品罐盖。
- 2. 清楚填写以下资料(可采用任何纸张):
  - 。 姓名
  - 。 手机号码
  - 身份证号码(供验证用途)
  - 。 住址
  - 。 销售处商号/店名(购买产品的商店)
- 3. 将填写好的资料贴在罐盖上,并连同符合活动期间的有效消费单据,一起放入信封,邮寄至VeryGood维绿谷办事处,或交至合作收集的销售处。
- 4. VeryGood维绿谷办事处地址:
  - 怡保: D-2-1,Soho Ipoh 2,Jalan Sultan Idris Shah, 30000 Ipoh, Perak.
  - 。 吉隆坡: No. 95G, Jalan PUJ 3/9, Taman Puncak Jalil, Bandar Putra Permai, 43300 Seri Kembangan, Selangor.

### 3.活动回合与奖项

回合	活动日期
(一) 农历新年特别奖	2025年12月22日至2026年3月3日截止
(二) 双亲节特别奖	2026年3月4日至5月29日截止
(三) 十周年庆特别奖	2026年5月30日至7月31日截止

### 奖品设置 (每回合)

特大奖(1份): 10克VeryGood十周年纪念金牌1枚

二奖 (2份): 现金红包RM388 + VeryGood价值RM288产品礼篮1份

三奖 (3份): 现金红包RM288 + VeryGood价值RM288产品礼篮1份

特别奖 (5份): 现金红包RM188 + VeryGood价值RM288产品礼篮1份

# 4.参赛数量与有效性

- 参赛罐盖数量不限;提交越多,中奖机会越高。
- 未中奖的有效参赛罐盖也将自动进入下一回合抽奖、继续保留中奖机会。
- **每位参与者在整个活动期间仅限获得一次奖项(不限奖项类别)。** 若已中奖的参与者再次被抽中,该奖项将自动顺延至下一位符合条件的参与 者。
- 所有参赛罐盖必须附有符合活动期间的有效消费单据,且资料(姓名、电话等)须清晰、完整、可辨识。
- 消费单据缺失或资料不完整,将视为无效参赛。

### 5.中奖公布与领奖程序

- 得奖名单将在VeryGood维绿谷官方Facebook公布。
- 主办方将在公告日起14天内联系得奖者,进行身份确认。
- 得奖者需配合提供身份证副本或其他所需文件。
- 逾期未完成验证者,将被视为自动放弃奖项,主办方将另作安排。
- 得奖者须同意主办方进行拍照、录影,并在各媒体渠道公开使用。

#### 6.奖品价值

- 黄金纪念金牌价值将随国际金价波动。
- 所有奖品不可兑换、不可退换或转让。

#### 7.隐私声明与会员注册

- 所收集资料仅用于抽奖联络、身份验证及VeryGood维绿谷会员服务。
- 参加活动即表示您同意自动加入VeryGood维绿谷会员计划,享有会员优惠、健康资讯、活动通知及积分福利。
- 资料不会出售或提供给任何第三方。
- 可随时通过VeryGood维绿谷客服要求退出会员计划、删除资料。

#### 8.主办方权利

- 本抽奖活动主办方为维绿谷环球(马)私人有限公司。
- 主办方保留修改、延长、提前终止或取消活动的权利。
- 主办方有权在不另行通知的情况下,增补、更改或修订本条规的任何内容,更 新后的条规一经发布即刻生效。参赛者如在条规更新后继续参与活动,即视为 同意并接受更新后的条规。
- 如遇不可抗力(系统故障、网络问题、天灾等)导致的遗漏、延误或错误,主 办方不承担责任。

- 主办方保留取消不符合条规者资格及最终解释权。
- 对于因履行本活动或与其相关而产生的任何亏损、损失、费用、索赔、诉讼或 其他要求(统称"损失"),参赛者同意确保主办方及其关联方免于承担任何法 律责任。

# VeryGood "Golden 10th Anniversary" Lucky Draw Terms & Conditions

Please read these terms carefully before participating. Submission of product caps indicates your acceptance of these terms.

# 1. Eligibility

- The contest is open to all consumers aged 18 years and above in Malaysia.
- This contest is strictly for public consumers. Employees, agents, distributors of VeryGood Global (M) Sdn Bhd and their immediate family members are **not eligible** to participate.

# 2. How to Participate

- 1. Purchase any VeryGood products and collect the original product caps.
- 2. Clearly fill in the following information (any paper may be used):
  - o Name
  - Mobile number
  - o Identification number (for verification purposes)
  - Address
  - Store name where the product was purchased
- 3. Attach the completed information to the cap, together with valid proof of purchase within the contest period, and place them in an envelope. Mail to VeryGood offices or submit to authorized collection points.
- 4. VeryGood office addresses:
  - o **Ipoh:** D-2-1, Soho Ipoh 2, Jalan Sultan Idris Shah, 30000 Ipoh, Perak
  - Kuala Lumpur: No. 95G, Jalan PUJ 3/9, Taman Puncak Jalil, Bandar Putra Permai, 43300 Seri Kembangan, Selangor

### 3. Contest Rounds & Prizes

Round	Contest Period
1. Lunar New Year Special	22 Dec 2025 – 3 Mar 2026
2. Parents' Day Special	4 Mar 2026 – 29 May 2026
3. 10th Anniversary Celebration	30 May 2026 – 31 Jul 2026

#### **Prizes (per round):**

- Grand Prize (1 winner): 10g VeryGood 10th Anniversary Gold Medal
- Second Prize (2 winners): RM388 cash + VeryGood hamper valued at RM288
- Third Prize (3 winners): RM288 cash + VeryGood hamper valued at RM288
- Special Prize (5 winners): RM188 cash + VeryGood hamper valued at RM288

# 4. Submission Limit & Validity

- There is no limit to the number of caps submitted; the more entries, the higher the chances of winning.
- Unsuccessful valid entries will automatically be carried forward to the next round, retaining eligibility for future draws.
- Each participant may only win **one prize** throughout the entire contest (regardless of prize type). If a winner is drawn again, the prize will automatically be awarded to the next eligible participant.

- All entries must include valid proof of purchase within the contest period and complete, legible personal information (name, phone number, etc.) to be considered valid.
- Entries with missing proof of purchase or incomplete/illegible information will be deemed invalid.

### 5. Announcement & Prize Collection

- Winners will be announced on the official VeryGood Facebook page.
- The organizer will contact winners within 14 days from the announcement to verify identity.
- Winners must provide a copy of their identification or other requested documents.
- Failure to complete verification within the given period will result in forfeiture of the prize. Alternative arrangements will be made by the organizer.
- Winners agree to allow the organizer to take photos and videos and use them across media channels.

### 6. Prize Value

- The value of the gold medal may fluctuate according to international gold prices.
- All prizes are non-exchangeable, non-refundable, and non-transferable.

# 7. Privacy & Membership Registration

- All collected information will only be used for contest communication, identity verification, and VeryGood membership services.
- By participating, you agree to automatically join the VeryGood membership program to receive member offers, health information, event notifications, and reward points.
- Your information will **not be sold or shared** with any third party.
- You may opt-out or request deletion of your information at any time through VeryGood customer service.

## 8. Organizer Rights

- The organizer of this contest is VeryGood Global (M) Sdn Bhd.
- The organizer reserves the right to modify, extend, terminate, or cancel the contest at any time.
- The organizer may supplement, amend, or revise these terms and conditions without prior notice. The updated terms take immediate effect upon publication. Continued participation after the update constitutes acceptance of the revised terms.
- The organizer is not responsible for any omissions, delays, or errors caused by force majeure (system failures, network issues, natural disasters, etc.).
- The organizer reserves the right to disqualify any participant who does not comply with the terms and retains the final interpretation rights.
- Participants agree to indemnify and hold the organizer and its affiliates harmless from any loss, damage, cost, claim, lawsuit, or liability arising from or in connection with this contest.